
Bilag 1: 
 

Fra: Mikael Hansen <kontakt@kulinarisksydfyn.dk>  
Sendt: 22. marts 2023 09:52 
Til: Lene Egebo Hansen <lene.egebo@svendborg.dk> 
Emne: SV: Punkt til TMU - HASTER 
 
Kulinarisk Sydfyn er blevet involveret i dialogen om at få flere lokale producenter til at være til stede på 
Torvet, vi har gjort det, fordi vi har et ønske om at synliggøre lokale fødevarer både lokalt og nationalt og 
har lagt lokaler til 2 møder omkring dette, taget referat og forsøgt at få folk til at se en ide i, at løfte det 
sammen på vegne af Svendborg Kommune. 
Det har vi gerne gjort, men i forhold til nedenstående punkt til TMU omkring økonomi, ser vi os nødsaget til 
at pointere, at vi ikke har noget som helst ønske om, at indgå i dette økonomisk med risiko for uventede 
udgifter ved flytning, op og nedtagning af skure, samt betale byggesagsomkostninger. 
 
Vi tror ej heller at de lokale Torvehandlende/producenter har lyst til dette set up. 
 
Hvis man fra politisk side ønsker, at denne prøvehandling skal sættes i værk, må man finde økonomi til 
dette i Kommunen/Svendborg Event for at se om dette har sin berettigelse! 
 
De bedste hilsener 
 
Kulinarisk Sydfyn   
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